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澳門機電工程師學會
The Macao Institution of Electrical and Mechanical Engineers (MIEME) 

Associação dos Engenheiros Electrotécnicos e Mecânicos de Macau (AEEMM)
地址：
澳門羅理基博士大馬路600號E，
第一國際商業中心，1505室

網址：  www.aeemm.org.mo

電話：
2883-8511
傳真：
2883-7701
電郵：  info@aeemm.org.mo


各位會員：
本會誠意邀請閣下參加由英國工程技術學會香港分會主辦，澳門機電工程師學會為支持單位的《持續管理-節源及減廢》研討會，舉辦此次研討會主要目的是增強組織的優化通過政府，專家，學者，管理者及工程師們對城市固體廢料的興趣和建築保育，廢料轉換能源以及在設計，工程管理方面進行廢料轉換，為參加者提供有關節源及減廢的近況及趨勢共在成功應用方面提供分享的交流經驗平台。

此次研討會將於二零一四年五月廿三日（星期五）早上9:00至下午5:00在
香港九龍旺角上海街五百五十五號朗豪酒店 (Langham Place Hotel)廳舉行，報名費用可參閱附件，詳細資料可瀏覽本會網址:http://www.aeemm.org.mo
如會員們欲參加此次研討會，請填妥附件內登記表格的相關資料並將報名表格及存款證明傳真至本會 Fax:28837701或電郵至info@aeemm.org.mo, 費用可直接存入本會大西洋銀行戶口(號碼9008987147-015)。
Dear Members

We have great pleasure to invite you to attend a conference on “Sustainability Management -Waste Minimization and Resource Conservation“ organized by IET Hong Kong with supporting organization of AEEMM. The aim of this conference at enhancing organizational excellence amongst related Government, academics, professional, senior management and Engineers with interest in municipal solid waste and construction conservation, waste-to energy as well as design, engineering management for waste conversion. It will provide participants with interaction platform to share and exchange idea on recent trend and successful application 

This event will be held in Langham Place Hotel, 555 Shanghai Street, Mongkok, Kowloon, Hong Kong in Friday of 23 May 2014 from 9:00 a.m. to 5:00 p.m.; Registration fee can be referred of the attachment, further information can be click the website: http://www.aeemm.org.mo

Members are interesting to attend this conference, please fill the related information in the following registration form with the payment receipt and fax to 28837701 or E-mail: info@aeemm.org.mo, payment can be made via BNU account no. 9008987147-015 of AEEMM. 

Best regards
Eng. Raymond Kuong 鄺偉文工程師
Council President 理事長
持續管理-節源及減廢 (Sustainability Management -Waste Minimization and Resource Conservation ) 研討會
Registration fees　報名費用
Early Bird (registration received before 01 April 2014)　 提早報名費用
Member (IET and AEEMM): HKD 1,300.00

Non Member: HKD 1,5000.00
Normal registration (registration received on or after 01 April 2014)　報名費用
Member (IET and AEEMM): HKD 1,400.00

Non Member: HKD 1,500.00

This fee will be Including the refreshments, lunch and a set of proceedings

================= 報 名 表(Registration Form) =================


本人 ____________，會員編號：____________,報名參加於2014年05月23日(星期五) 之《持續管理-節源及減廢》研討會
I _________________, membership no.:__________, register to attend the conference on “Sustainability Management -Waste Minimization and Resource Conservation” in Saturday of 23 May 2014 (Friday) 
公司(Organization):________________________________________________

職位(Position):_______________________________________________
電話(Tel)：____________ 傳真(Fax): ______________
電郵(E-mail):__________________

